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Mestni svet MOL 

Mestni trg 1                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje 

 

Spoštovani! 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam v imenu Svetniškega kluba 

Nova Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje. 

 

1. V Svetniškem klubu NSi opažamo, da so občinske ceste v zelo slabem stanju. Zanima nas, 

ali ima MOL pripravljeno strategijo sanacij občinskih cest? Prosimo za poimenski seznam 

prioritetnih sanacij občinskih cest. 

2. Kdaj planirate sanacijo Linhartove ceste, ki je zelo potrebna takojšnje sanacije? 

 

 

Za odgovore se zahvaljujemo in vas lepo pozdravljamo. 

 

 

 
Mojca Kucler Dolinar 

Vodja Svetniškega kluba NSi 

 

 

 

 

 


